
PROTOKÓ Ł NrXXVII/2017 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 09 lutego 2017 r. 

Stan radnych.....................................15 
Obecnych na sesji 	 15 

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad. 1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym 
otwarcia XXVII!2017 Sesji Rady Gminy Swidwin dokona ła Przewodnicząca Rady - Pani 
Anna Olejniczak. 
Przewodnicząca Rady Gminy Swidwin powitała radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

- Panią  Joannę  Anglisz-Myszkę  - Zastępcę  Wójta Gminy Świdwin 
- Pana Ryszarda Miedzika - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Mieczysława Patyka - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Panią  Barbarę  Felską  - Kierownik GOPS w Swidwinie 
- Panią  Sylwię  Żmudę-Kowalczyk - Kierownik SDS w Kl ępczewie 
- Pana Rafa ła Terleckiego - Prezesa Gminnego Zak ładu Gospodarki Komunalnej w Swidwinie 
- Panią  Martę  Jalowską  - Dyrektor Zespo łu Szkół  w Bierzwnicy 
- Pana Jakuba Szynkowskiego - Dyrektora Zespo łu Szkół  w Lekowie 
- Panią  Ewę  Kondracką  - Wicedyrektor Zespo łu Szkó ł  w Lekowie Szko ła Filialna w Oparznie 
- Panią  Dorotę  Adamiak - Kierownik Ref. OPiPF UG Swidwin 

Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych uchwa ł . 

Ad. 2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokół  z sesji 
Nr XXVII20 17 z dnia 26.01.2017 r. wyłożony był  do wglądu w Biurze Rady i do momentu 
rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi do protoko łu. Radni w głosowaniu jawnym przyj ę li 
protokół  jednogłośnie, stosunkiem g łosów „za" - 15. 

Ad. 3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że porządek obrad podany był  w 
zaproszeniach na sesj ę . Radni nie wnie śli uwag do przedstawionego porz ądku obrad. 
Wobec braku uwag Przewodnicz ąca stwierdzi ła, że porządek obrad jest porz ądkiem 
obowiązuj ącym. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Czas dla samorz ądów. 
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6. Sprawozdanie Przewodnicz ących Komisji Rady Gminy oraz Wita Gminy z prac w okresie 
między sesjami. 
7. Podj ęcie uchwał : 

1) w sprawie projektu dostosowania sieci szkó ł  podstawowych i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie. 

Ad. 4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Pani Bożena Wieczorek zwróci ła się  z zapytaniem o zatrudnienie Pani So łtys Rusinowa w 
Srodowiskowym Domu Samopomocy w Kl ępczewie. Na poprzedniej sesji Rady Gminy radna 
nie otrzymała odpowiedzi na to pytanie z uwagi na nieobecno ść  Pani Kierownik SDS. 

Następnie Pani Bożena Wieczorek zwróci ła się  z pytaniem, czy istnieje mo żliwość  korzystania 
przez mieszkańców so łectwa Cieszeniewo z rehabilitacji w SDS w Klepczewie? SDS dysponuje 
materacem do magnetoterapii, który udost ępnia osobom z orzeczeniem o niepe łnosprawno ści. 
Mieszkańcy zapytuj ą, czy mogliby także skorzystać  z tej rehabilitacji. 

Ad. 5. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Pani Barbara Kolasińska, So łtys so łectwa Cieszeniewo zwróci ła się  do Dyrektora PZD oraz 
Wójta z problemem dotycz ącym barier mostowych w miejscowo ści Cieszeniewo. Powiedzia ła, 
że już  w 2015 r. mieszkańcy sołectwa składali podanie o wymianę  barier mostowych ze wzgl ędu 
na ich zły stan, który zagraża bezpieczeństwu. W tej sprawie mieszkańcy wsi napisali dwa 
pisma. Obecnie jest już  rok 2017, a obietnice, że bariery będą  wymienione nie zostały spełnione. 
Od 2016 r. so łectwo nie otrzyma ło żadnej odpowiedzi. Pani So łtys poprosiła o odpowiedz' w tej 
sprawie. 
Następnie poruszy ła temat o świetlenia w miejscowo ści Cieszeniewo na drodze polnej w 
kierunku domu do jednego z mieszkańców. Dodała, że człowiek mieszka sam pod lasem i prosi ł  
o założenie dwóch lamp na istniej ących słupach energetycznych. Pani So łtys poprosi ła o pomoc 
w tej sprawie. 

Ad. 6. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY GMINY ORAZ 
WÓJTA GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 

Pani Agnieszka Tokarska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 
Rewizyjna w okresie mi ędzysesyjnym zajmowa ła się  m.in. kontrolą  wydatków Urzędu Gminy 
Swidwin za IV kwartał  2016 r., kontrol ą  wydatków na wynagrodzenia w Urz ędzie Gminy 
Swidwin za 2016 r. w odniesieniu do restrukturyzacji zatrudnienia, kontrol ą  realizacji przez 
Wójta uchwał  Rady Gminy Swidwin podj ętych w 2016 r. oraz kontrol ą  udzielonych odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Anna Olejniczak - Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Rada Gminy obradowa ła na jednym wspólnym posiedzeniu, na którym 
omawiany był  projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkó ł  podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Zastępca Wójta Pani Joanna Anglisz-Myszka przedstawi ła informacj ę  z działalności w 
okresie mi ędzy sesjami: 



Zadania realizowane przez Referat Kultury, Sportu i Zdrowia w bie żącym okresie: 
- dowóz pensjonariuszy do Środowiskowego Domu Samopomocy w Klępczewie, uczniów 

do Zespo łu Placówek Specjalnych w S ławoborzu oraz Szko ły Specjalnej w Swidwinie; 
- bieżąca obsługa Gminnej Hali Sportowej w Lekowie; 
- bieżąca obsługa świetlic gminnych (drobne naprawy, zaopatrzenie w opa ł  i środki 

czysto ści); 
- przygotowanie Gminnej Hali Sportowej w Lekowie do wypoczynku w okresie ferii 

zimowych; 
- przygotowania do Halowego Turnieju Pi łki Nożnej Chłopców rocznik 2005 i m łodsi z 

udziałem zespo łu UNION 03 Sanitz, Lekowo, 25.02.20 17 r.; 
- przygotowania do Halowego Gminnego Turnieju Pi łki Nożnej o Puchar Wójta Gminy 

Swidwin - Lekowo, 26.02.20 17 r.; 
- przygotowania do Turnieju Tenisa Sto łowego o Mistrzostwo Cieszeniewa - 18.02.20 17 r. 
- opracowanie planu pracy świetlic gminnych na okres ferii zimowych ( świetlice czynne 

od poniedziałku do piątku 11.00-19.00, w soboty od 13.00-17.00); 
- rozstrzygni ęto otwarty konkurs ofert na dofinansowanie zada ń  w 2017 r. dotyczących 

realizacji zadań  z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu, przyznane dotacje: 
- UKS „Rega" Bierzwnica - 10.000 z ł  (sport szkolny) 
- UKS „Ayatar" Lekowo - 10.000 z ł  (sport szkolny) 
- GLKS „Jedno ść -Ikar" Krosino - 20.000 z ł  (sport gminny) 
- GLKS „Huragan" Bierzwnica - 10.000 z ł  (sport gminny) 
- Stowarzyszenie „Przysz łość  dla młodzieży" w Rusinowie - 5.000,00 z ł  (sport 

gminny) 

Zastępca Wójta poinformowała, że w dniu 08.02.20 17 r. wp łynęło do urzędu pismo z informacj ą , 
że Gmina Swidwin uzyska ła od Ministerstwa Sportu w ramach środków funduszu zaj ęć  
sportowych kwotę  w wysokości 14.850,00 zł  na realizacj ę  zaj ęć  sportowych z zakresu nauki 
pływania dla dzieci. 

Zadania realizowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej w 
bieżącym okresie: 

- wydano zezwolenia na usuni ęcie 2 drzew; 
- wydano 3 za świadczenia z planu zagospodarowania przestrzennego; 
- wydano 3 za świadczenia dla rolników; 
- wydano 1 decyzj ę  zatwierdzaj ącą  podział  nieruchomo ści oraz wydano 1 postanowienie 

opiniuj ące podział  nieruchomo ści; 
- wydano postanowienie w sprawie rozgraniczenia nieruchomo ści w Lekowie; 
- w dniach od 14 do 17 lutego og łoszone będą  przetargi na sprzeda ż  ośmiu działek 

budowlanych w Kluczkowie; ostatnim dniem wniesienia wadium jest dzie ń  10 lutego; 
- gmina podała do publicznej wiadomo ści wykaz o dzierżawie części działki nr 370/8 o 

powierzchni 1 ha w Rusinowie oraz części działki nr 13 o powierzchni 0,50 ha w 
Klępczewie; nieruchomo ści zostaną  wydzierżawione w drodze przetargu 
nieograniczonego; 

- ogłoszono przetarg na sprzeda ż  działki rolnej nr 237 w Bełtnie o powierzchni 0,41 ha; 
przetarg odb ędzie się  w dniu 09.03.20 17 r. 

- od dnia 06.02 br. podano do publikacji na 21 dni wykaz o sprzeda ży nieruchomo ści w 
Swidwinie przy ul. Szczeci ńskiej 58; jest to budynek biurowy po Nadle śnictwie 
Swidwin; nieruchomo ść  zostanie zbyta w przetargu nieograniczonym; 

- Referat Rolny przyjmuje wnioski na zwrot podatku akcyzowego; wnioski przyjmowane 
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będą  do 28.02.br. 
- od 01 .03.br. wchodz ą  w życie podwyżki czynszu za najem lokalu mieszkalnego; cena za 

lm2  lokalu mieszkalnego b ędzie wynosi ła 1,80 zł ; 
- w dniu 13.03.br. odbędzie się  rozprawa s ądowa w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie 

współwłasności działki nr 44/1 w Kluczkowie 
- do urzędu wpłynęła opinia z Powiatowego Inspektoratu Weterynaryjnego dotycz ąca 

projektu „Programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomno ści zwierząt na terenie gminy Swidwin w 2017 r."; program zostanie 
przedstawiony radnym na najbli ższej komisji, musi zostać  uchwalony do końca marca br. 

- do dnia 10.03 br. przyjmowane s ą  wnioski na realizacj ę  zadania w zakresie odpadów 
zawieraj ących azbest z nieruchomo ści po łożonych na terenie gminy Swidwin; do chwili 
obecnej wpłynęło 9 wniosków; 

- trwaj ą  prac ę  nad sprawozdaniami dot. gospodarowania odpadami oraz op łat za 
korzystanie ze środowiska; 

- opracowywana jest analiza stanu gospodarki odpadami za 2016 r. 
- złożono 2 nowe deklaracje o wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

Zadania realizowane przez Referat O światy, Promocji i Pozyskiwania Środków 
Finansowych w bieżącym okresie: 

- przygotowanie projektu uchwa ły dotyczącej projektu dostosowania sieci szkó ł  
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

- przygotowanie sprawozdania do Kuratorium O światy w Szczecinie, dotycz ącego 
podziału dotacji na wychowanie przedszkolne w 2017 r. na poszczególne rozdzia ły 
klasyfikacji budżetowej; 

- trwa weryfikacja wniosku pn. „Wsparcie edukacyjne uczniów szkó ł  podstawowych i 
gimnazjalnych z terenu gminy Swidwin", z łożonego w Kontrakcie Samorz ądowym 
„Strefa Centralna" do dzia łania 8.5 RPO WZ; wniosek został  złożony 5.01.2017 r. 

- trwa weryfikacja wniosku pn. „Termomodernizacja obiektów u żyteczno ści publicznej w 
Oparznie, gm. Swidwin", z łożonego do działania 2.5 RPO WZ; 

- trwa weryfikacja wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Budowa sieci wodoci ągowej w 
miejscowo ści Swidwinek", złożonego do PROW; 

Zadania realizowane z zakresu budownictwa i zamówie ń  publicznych w bieżącym okresie: 
- zakończone zostało postępowanie przetargowe na wy łonienie wykonawcy na realizacj ę  

budowy drogi w miejscowości Swidwinek; w dniu 01.02.br. zawarta została umowa z 
wykonawcą  wyłonionym w drodze przetargu nieograniczonego, czyli PPUH „Drokon" 
K. Jasik Sp. J. Swidwin; warto ść  umowy wynosi brutto 743.462,72 z ł; termin 
zakończenia I etapu prac przewidziano na 31.05.2017 r., a II etap prac powinien by ć  
zakończony do dnia 3 1.05.2018 r. 

- rozstrzygni ęte zostało zapytanie ofertowe na pe łnienie funkcji inspektora nadzoru 
inwestorskiego w specjalno ści drogowej i instalacyjnej w ramach zadania 
inwestycyjnego „Budowa drogi w m. Swidwinek"; w dniu 26.01.201 7 r. zosta ła zawarta 
umowa z wykonawc ą, którym jest Pracownia Projektowa i Nadzory EBE, Edyta 
Dombrowska, warto ść  umowy 9.471,00 zł  brutto; budowa drogi w m. Swidwinek 
współfinansowana jest przez Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 20 14-2020, 
procent dofinansowania wynosi 63,63% od warto ści brutto; 

- przygotowywana jest dokumentacja z post ępowania przetargowego, zapytania 
ofertowego do przekazania do weryfikacji przez Program Rozwoju Obszarów Wiejskich 
w celu podpisania aneksu do umowy na dofinansowanie budowy drogi w miejscowo ści 
Swidwinek; 
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Ad. 7. PODJĘCIE UCHWAL 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła Kierownik Referatu O światy, 
Promocji i Pozyskiwania Srodków Finansowych Pani ą  Dorotę  Adamiak o przedstawienie 
projektu uchwały: 

Uchwała Nr XXVII/147/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkó ł  
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (uchwalę  podj ęto glosami: 
„za" 9/15 g łosów, „przeciw" - 1 głos, „wstrzymuj ący się" - 5 głosów). 

Ad. 8. ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA I INTERPELACJE 

Zastępca Wójta Pani Joanna Anglisz-Myszka poprosi ła o udzielenie odpowiedzi na zapytanie 
radnej Bożeny Wieczorek, Panią  Sylwię  Zmudę-Kowalczyk - Kierownik Srodowiskowego 
Domu Samopomocy w Klępczewie. 

Pani Sylwia Żmuda-Kowalczyk odpowiadaj ąc na interpelacj ę  Pani Bożeny Wieczorek 
dotyczącą  zatrudnienia Pani So łtys Rusinowa w SDS w Klępczewie poinformowa ła, że wymogi 
odnośnie zatrudnienia s ą  okre ślone w rozporządzeniu w sprawie środowiskowych domów 
samopomocy oraz w rozporz ądzeniu w sprawie zatrudniania pracowników samorz ądowych. 
Jeśli chodzi o osoby, które mog ą  być  zatrudnione w SDS to § 10 rozporz ądzenia w sprawie 
środowiskowych domów samopomocy okre śla, z jakimi kwalifikacjami zawodowymi mog ą  być  
zatrudniane osoby. W śród tych osób wymienia si ę  m.in. psychologa, pedagoga, pracownika 
socjalnego, instruktora terapii zaj ęciowej, asystenta osoby niepe łnosprawnej oraz osoby o innych 
specjalistycznych kwalifikacjach zawodowych, które b ędą  odpowiadały rodzajowi i zakresowi 
usług świadczonych w domu. Je śli chodzi o zatrudnienie innych pracowników mog ą  być  
również  świadczone us ługi zdrowotne, w szczególno ści rehabilitacyjne i w zakresie opieki 
pielęgniarskiej, jeżeli potrzeby uczestników wskazuj ą  na taką  konieczno ść  w ramach us ług 
świadczonych w domu. W odniesieniu do kwestii zatrudnienia Pani So łtys, Pani Kierownik 
powiedziała, że umowa jest kontynuowana do czerwca br., poniewa ż  zaistnia ła potrzeba 
przedłużenia umowy, z racji tego, że jedna z pracownic przebywa na urlopie macierzy ńskim do 
końca czerwca br. Jest to pani zatrudniona jako terapeuta. Decyzja o przed łużeniu umowy była 
podyktowana równie ż  tym, że w ubieg łym roku doszły do domu osoby, które poruszaj ą  się  na 
wózkach, maj ą  bardzo ograniczon ą  sprawno ść  ruchową  i wymagaj ą  pomocy w zakresie opieki 
ruchowej. Natomiast jaka b ędzie sytuacja po czerwcu tego nie wiadomo, czy pracownik 
pozostaj ący na urlopie macierzy ńskim wróci do pracy, czy przejdzie na urlop wychowawczy, czy 
zrezygnuje z zatrudnienia. By ć  może pani obecnie zatrudniona b ędzie kontynuowała 
zatrudnienie z racji tego, że posiada kwalifikacje które umo żliwiaj ą  jej świadczenie us ług, które 
są  realizowane w domu. 
Odpowiadaj ąc na drugie pytanie dotycz ące korzystania z rehabilitacji ruchowej osób, które nie 
są  uczestnikami zaj ęć  Pani Kierownik powołała się  na rozporz ądzenie w sprawie 
środowiskowych domów samopomocy, które jasno okre ś la, jakie osoby mogą  korzystać  z usług 
domu. Powiedzia ła, że generalnie SDS jest o środkiem wsparcia dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi. Do domu przyjmowane s ą  osoby, które posiadaj ą  orzeczenie o 
niepełnosprawno ści, którego przyczyn ą  są  choroby psychiczne, upo śledzenie umys łowe w 
stopniu głębokim, znacznym i umiarkowanym, a tak że osoby z lekkim upo śledzeniem 
umysłowym, gdy jednocze śnie występuj ą  inne zaburzenia, zwłaszcza neurologiczne. Trzeci ą  
grupę  stanowią  osoby wykazuj ące inne przewlek łe zaburzenia czynno ści psychicznych, które 
zgodnie ze stanem wiedzy medycznej s ą  zaliczane do zaburze ń  psychicznych z wyłączeniem 
osób czynnie uzależnionych od środków psychoaktywnych. Z us ług domu, w tym również  z 
rehabilitacji ruchowej, mog ą  korzystać  osoby, które s ą  kierowane decyzj ą  wydawaną  przez 

5 



GOPS. W zwi ązku z tym, je ś li chodzi o korzystanie z rehabilitacji ruchowej osób, które nie 
spełniaj ą  tego wymogu, nie posiadaj ą  orzeczenia o niepe łnosprawno ści, nie mogą  one korzystać  
z usług środowiskowych domów samopomocy. Obecnie SDS uruchomi ł  korzystanie z materaca 
magnetycznego. Jednak ze wzgl ędu na to, że działania domu skierowane są  dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi, to z magnetoterapii mog ą  korzystać  tylko osoby, które posiadaj ą  
orzeczenie o niepe łnosprawno ści, a przyczyną  jest zaburzenie psychiczne, choroba psychiczna, 
zaburzenie neurologiczne lub upo śledzenie umys łowe. SDS nie świadczy us ług dla osób, które 
nie zaliczaj ą  się  do tej grupy. 

Pani Bożena Wieczorek odnosząc się  do odpowiedzi Pani Kierownik ŚDS stwierdzi ła, że nie 
rozumie pewnej sprawy. Zapyta ła, dlaczego w tamtym roku szukano starszych osób nie 
posiadaj ących orzeczeń  o niepełnosprawno ści by przychodzi ły do SDS i nie było żadnych 
przeciwwskazań, natomiast teraz osoby te nie mog ą  korzystać  z usług domu? 

Pani Sylwia Żmuda-Kowalczyk odpowiedziała, że w poprzednim roku by ł  realizowany projekt 
przez GOPS w Swidwinie i to były działania w ramach tego projektu kierowane do osób, które 
nie muszą  posiadać  orzeczenia o niepe łnosprawno ści z powodu choroby psychicznej, 
upośledzenia umysłowego czy zaburzeń  neurologicznych. To by ło realizowane w ramach 
zupe łnie innych zadań . 

Zastępca Wójta Pani Joanna Anglisz-Myszka poprosi ła o udzielenie odpowiedzi na zapytanie 
Pani Barbary Kolasi ńskiej, Sołtys so łectwa Cieszeniewo, Pana Jaros ława Sawickiego - 
Inspektora ds. budownictwa i zamówie ń  publicznych UG Swidwin. 

Pan Jaros ław Sawicki poinformował , że na wniosek mieszkańców Cieszeniewa gmina już  
dwukrotnie występowała do Powiatowego Zarządu Dróg w Swidwinie o wymian ę  barier 
mostowych. Natomiast PZD stwierdzi ł , że gdy będą  stawiane wiatraki, wtedy nast ąpi 
konieczność  zdemontowania barier, a nast ępnie spróbuj ą  je wyremontować . Pan Jarosław 
Sawicki zaoferowa ł , że gmina jeszcze raz napisze wniosek do Powiatowego Zarz ądu Dróg o 
wymianę  barier. 
Odpowiadaj ąc na pytanie dotycz ące o świetlenia dla jednego z mieszkańców Cieszeniewa, Pan 
Jarosław Sawicki stwierdzi ł , że temat ten by ł  już  rozważany, ale wyszło dość  drogo. Powiedzia ł , 
że gmina spróbuje zaj ąć  się  tematem w tym roku po spotkaniu si ę  z administratorem czyli z 
firmą  Energa O świetlenie. 

Pan Krzysztof Kaszuba zwróci ł  się  do Pani Kierownik ŚDS w Klępczewie z wnioskami. 
Powiedział , że szkoła podstawowa w Kl ępczewie, którą  zlikwidowano zosta ła przekształcona w 
Srodowiskowy Dom Samopomocy, ale warunkiem zgody wszystkich mieszka ńców sołectwa 
było, że to będzie on służył  całemu so łectwu. Radny poprosi ł , żeby do łożyć  wszelkich starań  i 
znaleźć  program podobny do tego, który by ł  prowadzony w poprzednim roku we wspó łpracy z 
GOPS w Swidwinie. Program, który pozwoli starszym mieszkańcom nie posiadaj ącym orzeczeń  
o niepełnosprawno ści skorzystać  z usług, jakie oferuje środowiskowy dom samopomocy. Doda ł , 
że mieszkańcy oddaj ąc szkołę  mieli taką  myś l, żeby służyła ona mieszkańcom, a nie stała 
bezużyteczna. 

Pani Barbara Felska Kierownik GOPS w Świdwinie poinformowała, że w bieżącym roku 
ośrodek złożył  wniosek z programu oparcia spo łecznego dla osób psychicznie chorych, jednak z 
przyczyn formalnych wniosek odpad ł . Pani Kierownik powiedzia ła, że wojewoda uznał , że 
wniosek nie był  podpisany przez wszystkie kompetentne osoby. Doda ła, że w poprzednim roku 
wniosek był  identycznie podpisany i pozytywnie przeszed ł  weryfikacj ę . 

Ad. 9. WOLNE WNIOSKI 



Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak podziękowała za szybką  reakcj ę  gminy na 
pro śby mieszkańców dotyczące posypania piaskiem oblodzonych dróg gruntowych. Nast ępnie 
poprosiła o większą  ilość  piasku, ponieważ  nadal mieszkańcy skarżą  się , że jest ś lisko. 

W następnej kolejno ści Przewodnicząca Rady przekazała informacj ę  dotyczącą  programu 
rewitalizacji, na którą  Gmina Swidwin podpisała porozumienie z Fundacj ą  „Nauka dla 
Srodowiska", że animator dla Gminy Swidwin został  wybrany i jest nim Pani Aneta Ogi ńska. 
Pani ta będzie kontaktowa ła się  z radnymi, so łtysami i przedstawicielami mieszka ńców gminy 
celem wypracowania dzia łań  mających s łużyć  rozwojowi lokalnej spo łeczno ści. 

Ad. 10. ZAKOŃCZENIE 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia Przewodnicz ąca Rady Gminy zamkn ęła 
XXVII/2017 Sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 

Na tym protokól zako ńczono. 

Przewodnicząca Rady 

mgr Anna Olej nidzak 
Protoko łowała 

Izabela Zawoj ska 


